

Title (en)

Formwork, adaptor for a formwork and combination with a formwork or an adaptor

Title (de)

Schaltisch, Adapter für einen Schaltisch, sowie Kombination mit einem Schaltisch oder einem Adapter

Title (fr)

Coffrage, adaptateur pour un coffrage et combinaison avec un coffrage ou un adaptateur

Publication

**EP 1398432 A2 20040317 (DE)**

Application

**EP 03019526 A 20030829**

Priority

DE 10242670 A 20020913

Abstract (en)

Formwork table (10) has on its upper side first fixing elements for connecting to formwork supports (18) or connecting elements (14) having fixing elements (16) for connecting to the formwork supports on which concrete formwork plates (20) are placed. The formwork table has on its lower side two fixing elements (22) for connecting to supports (24) having fixing elements (26) similar to the first fixing elements. Independent claims are also included for the following: (1) Adapter having on its upper side fixing elements for connecting to the lower end of a formwork table and on its lower side fixing elements for connecting to a support; (2) Combination of a formwork table or an adapter and at least one support, connecting element, formwork support, concrete formwork plate and/or formwork table.

Abstract (de)

Ein Schaltisch (10) weist an seiner Oberseite erste Anbringelemente (12) zur Verbindung mit Schalungsträgern (18) oder Verbindungselementen (14) auf, die ihrerseits Anbringelemente (16) zur Verbindung mit Schalungsträgern (18) aufweisen, auf die Betonschalungsplatten (20) auflegbar sind und zeichnet sich dadurch aus, dass der Schaltisch (10) an seiner Unterseite zweite Anbringelemente (22) zur Verbindung mit Stützen (24) aufweist, die ihrerseits Anbringelemente (26) in der Art der ersten Anbringelemente (12) aufweisen. Ein Adapter ist an seiner Unterseite entsprechend dem erfindungsgemäßen Schaltisch gestaltet und weist an seiner Oberseite Anbringelemente zur Verbindung mit dem unteren Ende eines Schaltisches auf, der für das Aufstellen auf ebenem Boden angepasst ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**E04G 11/38; E04G 11/48; E04G 7/08; E04G 7/26**

IPC 8 full level

**E04G 7/08 (2006.01); E04G 7/26 (2006.01); E04G 11/38 (2006.01); E04G 11/48 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04G 7/08 (2013.01); E04G 7/26 (2013.01); E04G 11/38 (2013.01); E04G 11/48 (2013.01); E04G 11/483 (2013.01)**

Citation (applicant)

- US 5150557 A 19920929 - GREGORY ROBERT K [US]
- DE 2624518 C3 19820708
- DE 7410866 U 19740704
- DE 1986199 U 19680530 - LUDWIG WEYLAND FA [DE]
- DE 19813789 A1 19990930 - PERI GMBH [DE]
- DE 19605824 C1 19971002 - DOKA IND GMBH [AT]

Cited by

US10487521B2; US10407925B2; US10711428B2; CN105275203A; DE102005031150A1; US11585103B2; CN100436738C; EP2261441A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1398432 A2 20040317; EP 1398432 A3 20041110; DE 10242670 A1 20040401**

DOCDB simple family (application)

**EP 03019526 A 20030829; DE 10242670 A 20020913**